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  PROTOKÓŁ  Nr VII/2007  
 

z przebiegu VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Z bąszynku 
odbytej w dniu 22 lutego 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska powitała radnych,  Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy, 
p.o. Sekretarza, radnego powiatowego, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, 
sołtysa Kręcka przedstawiciela prasy, przybyłych mieszkańców gminy i otworzyła obrady VII sesji 
Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdziła, Ŝe na sali obecnych jest 14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 
do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.2  

 
Wybór Sekretarza obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosiła 
kandydaturę radnego Krzysztofa Krzywaka (wyraził zgodę) i zarządziła głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Krzysztofa Krzywaka f unkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji 
Rady – głosowało 13 radnych. 
- 1 radny wstrzymał si ę od głosu 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdziła, Ŝe Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji 
Rady został radny Krzysztof Krzywak. 
 
Do pkt.3  

Przyj ęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska  przedstawiła planowany projekt porządku obrad.  
 
1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad  
3. Przyj ęcie porz ądku obrad  
4. Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady  
5. Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym  
6. Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym  
7. Interpelacje i zapytania  
8. Sprawozdanie z działalno ści OKSiR za 2006 rok 
9. Plan funkcjonowania OKSiR na 2007 rok 
10. Sprawozdanie z działalno ści ZUK za rok 2006 
11. Analiza nale Ŝności gminy i jednostek organizacyjnych na dzie ń 31.12.2006r. 
12. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a/. uchylenia uchwały Nr XXXIX/35/2006 z dnia 31 si erpnia 2006r. w sprawie przyst ąpienia do 
opracowania miejscowego planu zagospodarowania prze strzennego wsi Rogoziniec  
b/. przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego wsi 
Kosieczyn 
c/. wyznaczenia przedstawicieli organu prowadz ącego do składu komisji konkursowej 
13. Odpowiedzi na interpelacje  
14. Oświadczenia i wolne wnioski  
15. Zakończenie obrad  

 
Po czym zgłosiła propozycję, by w pkt . 12  wprowadzić zmianę w postaci dodatkowej uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. Propozycja zmiany do porządku obrad, w związku z 
wprowadzeniem dodatkowego projektu uchwały w wyniku przeprowadzonego głosowania została 
przyjęta jednogłośnie. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  zgłosiła formalny wniosek o wycofanie projektu uchwały dot. 
wyznaczenia przedstawicieli organu prowadzącego do składu komisji konkursowej uzasadniając swój 
wniosek obowiązującymi przepisami, które stanowią, Ŝe sprawy powołania komisji konkursowej, w tym 
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takŜe desygnowanie przedstawicieli organu prowadzącego szkołę powierza się organowi 
wykonawczemu gminy, czyli odpowiednio Burmistrzowi. 
- za przyjęciem wniosku o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad sesji głosowało: 
7 radnych „za” 
5 radnych „przeciw” 
2 radnych wstrzymało się od głosu 
W wyniku głosowania podpunkt „c” pktu 12 porządku obrad został wycofany. 
Następnie Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska odczytała porządek sesji po wprowadzonych 
zmianach, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad  
3. Przyj ęcie porz ądku obrad  
4. Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady  
5. Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym  
6. Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym  
7. Interpelacje i zapytania  
8. Sprawozdanie z działalno ści OKSiR za 2006 rok 
9. Plan funkcjonowania OKSiR na 2007 rok 
10. Sprawozdanie z działalno ści ZUK za rok 2006 
11. Analiza nale Ŝności gminy i jednostek organizacyjnych na dzie ń 31.12.2006r. 
12. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a/. uchylenia uchwały Nr XXXIX/35/2006 z dnia 31 si erpnia 2006r. w sprawie przyst ąpienia 
do opracowania miejscowego planu zagospodarowania p rzestrzennego wsi Rogoziniec  
b/. przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 
wsi Kosieczyn 
c/. zmian w bud Ŝecie gminy na 2007 rok 
13. Odpowiedzi na interpelacje  
14. Oświadczenia i wolne wnioski  
15. Zakończenie obrad  
 

Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska  zapytała czy są inne propozycje do porządku obrad. W 
wyniku braku innych propozycji zarządziła głosowanie. 
- za przyj ęciem przedstawionego porz ądku obrad głosowało 13 radnych „za” i 1 radny 
„przeciw”.   
 
Do pkt 4.  

Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Wioleta Muszy ńska poinformowała radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.14 porządku obrad. 
 
 
Do pkt.5  
 

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszła do kolejnego 
punktu obrad. 
 
Do pkt.6.  
 

Informacja z działalno ści Przewodnicz ącego Rady w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska złoŜyła informację o działalności w okresie 
międzysesyjnym, która obejmowała: 
- zorganizowanie spotkań z Przewodniczącymi Komisji Stałych – sprawy bieŜące 
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- udział w Kapitule Regionu Kozła, którego tematem było przedstawienie sprawozdania za 2006 rok 
oraz przyjęcie uchwały o wyborze nowego starosty – Burmistrza Kargowej Janusza Kłysa. Na 
spotkaniu omówiono równieŜ kandydatury na Dyrektora Regionu Kozła.  
- udział w Balu Regionu Kozła 
 
Do pkt.7.  

Interpelacje i zapytania 
 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska udzieliła głosu radnym w celu wniesienia interpelacji i 
zapytań. Poinformowała równieŜ, Ŝe na poszczególnych posiedzeniach Komisji wpłynęły wnioski do 
Burmistrza, na które udzielona zostanie odpowiedź w pkt. 13 Odpowiedzi na interpelacje.  
 
Radny Jan Mazur zapytał czy jest juŜ znane stanowisko Wojewody odnośnie niezłoŜenia 
oświadczenia majątkowego przez Burmistrza? 
Radny Jan Mazur  zapytał w temacie udzielonego pełnomocnictwa przez Burmistrza, jakie 
kompetencje posiada radny Wojciech Półtorak?  
 
Do pkt. 8  
 

Sprawozdanie z działalno ści OKSiR za 2006 rok 
 

Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak przedstawił sprawozdanie z działalności OKSiR w 2006 roku             
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt. 9  
 

Plan funkcjonowania OKSiR na  2007 roku 
 

Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak  przedstawił plan działalności OKSiR w 2007 roku             
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zwrócił się z uwagą do Burmistrza oraz do Przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury i Pomocy  Społecznej, by przygotować się do procedur i rozpocząć głębszą debatę 
na temat funkcjonowania kultury i sportu w naszej gminie w związku ze strategią gminy Zbąszynek. 
Poza tym zasugerował, by zbadać w tym temacie zadowolenie mieszkańców z funkcjonowania 
działalności kulturowo-sportowej, by organ wykonawczy bądź Przewodniczący Komisji Kultury, 
Oświaty i pomocy Społecznej  mieli ogólny wizerunek tego tematu.  
 
Do pkt. 10  
 

Sprawozdanie z działalno ści ZUK za 2006 rok 
 

Kierownik ZUK Piotr Mazur  przedstawił sprawozdanie z działalności ZUK w 2006 roku             
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 
Radny Ryszard Dembniak zapytał w jakim stopniu jest wykonane przyłącze kanalizacyjne w 
Kosieczynie i Chlastawie? 
W odpowiedzi Kierownik ZUK Piotr Mazur poinformował, Ŝe większość mieszkańców jest podłączona, 
nie ma natomiast sankcji prawnych za nie podłączenie się.  
 
Do pkt. 11  
 

Analiza nale Ŝności gminy i jednostek organizacyjnych na dzie ń 31.12.2006r. 
 

Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła informację dot. analiza naleŜności gminy i jednostek 
organizacyjnych na dzień 31.12.2006 r. /informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 
W nawiązaniu do przedstawionego tematu radny Krzysztof Krzywak zauwaŜył, Ŝe naleŜności to 
powaŜny i znaczący problem. Zaapelował do radnych, by rozmawiali z mieszkańcami i przedstawiali 
problem, poniewaŜ część mieszkańców czuje się „zobowiązana” do pobierania usług bez 
dokonywania opłaty za nie. 
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Do pkt.12  
Podjęcie uchwał 

 
a/.  
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak omówiła projekt w sprawie uchylenia uchwały                                
Nr XXXIX/35/2006 z dnia 31 sierpnia 2006r. w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rogoziniec.  
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 6 głosami „za” i 8 głosami „przeciw” nie podjęła projektu 
uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/35/2006 z dnia 31 sierpnia 2006r. w sprawie 
przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rogoziniec.  

 
b/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak omówiła projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kosieczyn. 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządziła głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/4/2007 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kosieczyn. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
VII/4/2007 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kosieczyn została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 8  do 
niniejszego protokołu/. 
 
c/. 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska zapytała czy są jakieś uwagi w temacie projektu uchwały 
w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok, po czym zarządziła głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych 14 głosami "za" podjęła Uchwałę Nr VII/5/2007 w sprawie 
zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska stwierdziła, Ŝe Uchwała Nr 
VII/5/2007 w sprawie zmian w bud Ŝecie gminy na 2007 rok została podj ęta jednogło śnie 
/uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska zarządziła 10-minutową przerwę. 
 
Po przerwie  
 
 
Do pkt. 13  

Odpowiedzi na interpelacje 
 

1. Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądno ści na skierowała wniosek do Burmistrza o 
wyjaśnienie sprawy Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 
ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/ - dlaczego została zaniechana sprawa jego eksmisji  oraz 
wyjaśnienie sprawy zadłu Ŝenia firmy /wyłączenie jawności w zakresie danych zakładu; na 
podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność 
wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
W odpowiedzi na wniosek dot. mieszkańca /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność 
wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/ Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak wyjaśniła, Ŝe 
decyzję zawieszenia eksmisji tego mieszkańca podjął Burmistrz w grudniu 2006 roku. Eksmisja jest 
zawieszona do 15 marca 2007 roku. Osoba ta była proszona o kontakt z Urzędem, nie pojawiła się. 
Wyznaczono drugi termin spotkania. JeŜeli mieszkaniec nie pojawi się to odwieszamy eksmisję. 
Natomiast odnośnie zadłuŜenia zakładu Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak przedstawiła sytuację 
tego zakładu: zgłoszenie wierzytelności zostało dokonane, lista została wyłoŜona w sądzie. Obecnie 
syndyk przejął masę upadłościową, miał się odbyć przetarg ale nie było ofert, więc odbędzie się drugi. 
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2. Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu jednogło śnie zwróciła si ę z wnioskiem do Burmistrza o 
nieprzedłu Ŝanie umowy z Panem /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/  oraz ogłoszenie nowego konkursu i zabezpieczenie s ię 
w nowej umowie tak, by interes gminy był wła ściwie chroniony. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak przedstawiła Radzie ustalenia poczynione z p. :/wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku 
o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/: 
najemca jest zobowiązany uregulować czynsz za lokal do końca lutego br, w ramach zadłuŜenia ma 
wykonać wymianę okien w lokalu, spłata reszty zostanie rozpisana w aneksie do umowy. Jeśli chodzi 
o warunki nowosporządzanej umowy Zastępca Burmistrza wyraziła otwartość na propozycje radnych. 
 
3. Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu wyst ąpiła z wnioskiem do Burmistrza o przestawienie stan u 
prawnego umowy zawartej z p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 
art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak przedstawiła stan prawny umowy: umowa została 
zawarta do 30 kwietnia 2009 roku, ale w wyniku zaistniałego zadłuŜenia z pewnością dojdzie do jej 
rozwiązania. Kwestią do uzgodnienia pozostanie jedynie z jakim stanie najemca odda lokal.  
 
4. Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu wyst ąpiła z zapytaniem czy zostały poczynione jakie ś kroki w 
kierunku poprawy stanu drogi w Kosieczynie (droga g łówna)?  
W odpowiedzi Ewa Ratajczak poinformowała Radę, Ŝe poinformowano Zarząd Dróg Wojewódzkim o 
problemie i zapewniono, Ŝe stan drogi ulegnie poprawie, nie podano natomiast sposobu jej naprawy.  
 
5. Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu wyst ąpiła z zapytaniem czy zostały poczynione kroki na 
projekty w zakresie inwestycji o światowej z regionalnego programu operacyjnego?   
Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe z Lubuskiego Regionalnego Programu Operacyjnego  
moŜliwe będą dofinansowania projektów na rok 2007, przydzielono kwotę 59,73 mln. W związku z 
czym do wszystkich szkół została rozesłana informacja o konferencji „Dotacje na projekty rozwojowe 
dla szkół w regionie lubuskim” organizowanej przez PWSZ w Sulechowie. 
 
6. Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu zwróciła uwag ę na stan drogi za mostami przy zbiorniku 
retencyjnym (usterki, które zostały ju Ŝ naprawione znów powróciły).  
W odpowiedzi Ewa Ratajczak poinformowała, Ŝe w opinii Referatu Infrastruktury Technicznej opady 
były silne i łatanie dziur nie przyniosło oczekiwanych efektów. Z chwilą poprawy warunków 
atmosferycznych naprawa drogi dojdzie do skutku. 
 
7. Komisja Kultury, O światy i Pomocy Społecznej zgłosiła wniosek do Burmi strza o 
przedstawienie stanu zaawansowania realizacji uchwa ły Nr IV/17/2006 z 29 grudnia 2006 roku w 
sprawie nadania nazw ulic w Zb ąszynku.  
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak poinformowała radnych, Ŝe uchwała została 14 
lutego 2007 roku opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego. 
 
W odpowiedzi na zapytania radnego Jana Mazura skierowane do Burmistrza Ewa Ratajczak 
wyjaśniła, Ŝe z informacji, które posiada Pan Wojciech Półtorak otrzymał pełnomocnictwo do 
reprezentowania Burmistrza przed Wojewodą tylko i wyłącznie w sprawie niezłoŜenia oświadczenia 
majątkowego. 
W odpowiedzi na drugie zapytanie radnego Jana Mazura Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska 
poinformowała radnych, Ŝe Wojewoda otrzymał protokół z sesji nadzwyczajnej, na której nie została 
podjęta uchwała odnośnie wygaśnięcia mandatu Burmistrza i nie otrzymaliśmy do tej pory jego 
stanowiska w tej sprawie.  
Radny Andrzej Budych  zwrócił uwagę, Ŝe prawidłowo Rada powinna poddać pod głosowanie 
uchwałę o wygaśnięciu mandatu, ale jej nie przyjąć. Jego zdaniem dla Wojewody stanowisko Rady 
było niejasne, prawdopodobnie Wojewoda prześle nam z tego powodu ponaglenie.  
W wyjaśnieniu radny Wojciech Półtorak  poinformował, Ŝe do 6 marca br Wojewoda ustosunkuje się 
w zarządzeniu zastępczym.  
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Do pkt.14  
Oświadczenia i wolne wnioski 

 
Przewodnicz ący Rady Wioleta  Muszyńska  odczytała pismo skierowane do radnych dot. złoŜenie 
rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zbąszynku /pismo stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu/.  
 
Następnie udzieliła głosu mieszkańcowi gminy w sprawie nazwy ulicy św. Apostołów Piotra i Pawła.  
 
Jerzy Wachowski wyraził swoje stanowisko w sprawie nadania przez Radę nazwy ulicy, której będzie 
mieszkańcem. Zaznaczył, Ŝe dobre zwyczaje wymagałyby by zapytano przyszłych mieszkańców tej 
ulicy o wypowiedzenie się w tej kwestii. Był zdania, aby nadawać nazwę ulicy wolną od polityki, religii, 
nie godzącą w uczucia. Reasumując dodał, Ŝe oczekuje ponownego rozpatrzenia stanowiska Rady w 
tej sprawie.  
Następnie Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska odczytała pismo skierowane do Rady Miejskiej 
odnośnie zmiany nazwy wspomnianej wyŜej ulicy od przyszłego jej mieszkańca /pismo stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Sylwester Budych  przypomniał, Ŝe jako radny z Dąbrówki Wielkopolskiej przy nadawaniu 
nazwy ulicy prosił o rozwagę i niepośpiech. Zaznaczył, Ŝe z braku poplecznictwa uchwała została 
podjęta, poniewaŜ część radnych była odmiennego zdania. 
Radna Halina Taczała  przypomniała, Ŝe na posiedzeniach komisji zadecydowano większością 
głosów o innej propozycji nazwy ulicy a na sesji ostatecznie przegłosowano inną propozycję nazwy.  
Radny Krzysztof Krzywak  wysunął propozycję, by skierować temat na marcowe posiedzenia komisji, 
skoro pojawił się wniosek to zgodnie z procedurą trzeba na niego odpowiedzieć. Zwrócił się takŜe do 
radnych, by radni nie wycofywali się ze swoich decyzji podjętych na komisjach i na sesjach trzymały 
się strony opowiedzianej na komisjach. 
 
Jerzy Wachowski  określił zachowanie Rady jako „odbijanie piłeczki” do następnej sesji. 
Radny Sylwester Budych  na dowód, Ŝe na posiedzeniu Komisji radni opowiedzieli się w tej kwestii 
zacytował fragment z protokołu z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Praworządności dot. 
zajęcia stanowiska przez Komisję w tej sprawie. 
Ostatecznie Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska  wnioskowała poddając to pod głosowanie, 
Ŝe jeśli Rada nie moŜe dojść do porozumienia w tej kwestii to sprawa zostaje przesunięta na marcowe 
posiedzenia Komisji. 
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła wniosek Przewodnicz ącego Rady. 
 
Następnie Przewodniczący Rady przeszła do tematu nazewnictwa osiedla developera oraz 
sąsiadujących ulic w związku z toczącym się konkursem w Gazecie Lubuskiej.  
Radny Jan Mazur  zaproponował, by odnieść się do nowego planu i poświęcić tematowi więcej czasu, 
by uregulować równieŜ kwestie prawne.  
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła wniosek radnego Jana Mazura. 
Radny Ryszard Dembniak  zapytał dlaczego mamy nazywać osiedle skoro Ŝadne osiedle w 
Zbąszynku nie posiada nazwy. 
W wyjaśnieniu Zastępca Burmistrza  poinformowała, Ŝe z prośbą o wybranie nazwy osiedla i ulic 
zwrócił się redaktor gazety, poniewaŜ to Rada z kliku przedstawionych propozycji nazw miała dokonać 
ostatecznego wyboru. Prośba redaktora wynika teŜ z tego, Ŝe konkurs naleŜałoby juŜ rozstrzygnąć i 
wręczyć nagrody.  
 
Radny Jan Mazur  odnośnie komisji przetargowej zapytał, czy jest moŜliwość wyznaczenia 
przedstawiciela Rady w roli obserwatora. 
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  poinformowała, Ŝe opinia radcy prawnego jest w 
przygotowaniu i zostanie doręczona. W części, w której przetarg jest jawny moŜe uczestniczyć kaŜdy 
obywatel. 
 
Radny Mieczysław Maciejewski  wyraził swoje zaskoczenie złoŜoną rezygnacją przez 
Przewodniczącego Rady. Zaapelował, by radni pomyśleli, co dzieje się w naszej gminie. Następnie 
podziękował Przewodniczącemu Rady za wkład we współpracę Ŝycząc duŜo szczęścia i by było to 
równoznaczne z działaniem dla dobra mieszkańców. 
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Radny Krzysztof Krzywak  zapytał, czy jest moŜliwe zmonitorowanie Placu Wolności, placu przed 
Gimnazjum i wnętrza szkoły? 
 
Radny Andrzej Budych  zwrócił uwagę na nieaktualność strony internetowej Zbąszynka. Zaapelował, 
by zmienić ją od podstaw. Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak poinformowała, Ŝe zostały juŜ 
poczynione pewne kroki. W uzupełnieniu p.o. Sekretarza Barbara Stasik dodała, Ŝe zmianie uległa 
ustawa o BIP-ie i jest zlecone przygotowanie strony urzędowej, zamierza teŜ wysłać na szkolenie w 
tym zakresie pracowników odpowiedzialnych za umieszczanie informacji na stronie.  
 
Radny Sylwester Budych  zwrócił się z wnioskiem o analizę i uaktualnienie uchwały Nr II/8/2002 
Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 12 grudnia 2002 roku w sprawie określenia zasad obrotu 
nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Zbąszynek. Poinformował, Ŝe chciałby podjąć temat 
na marcowych komisjach.  
Rada Miejska 8 głosami „za” , 2 głosami „przeciw” i  4 głosami wstrzymuj ącymi si ę przyj ęła 
wniosek radnego Sylwestra Budycha . 
 
Radny Sylwester Budych  zwrócił uwagę obecnemu na sali obrad redaktorowi aby uwaŜnie czytał 
protokoły, zarzucając mu pomijanie niektórych spraw. Zwrócił się z prośbą o wzięcie tego pod 
rozwagę.  
 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska stwierdziła, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządziła głosowanie 
nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 4 radnych /jednogło śnie/. 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska stwierdziła, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty jednogło śnie. 
 
 
Do pkt.15  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1510 zamknęła sesję. 
 
 
Protokołowała:                               Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska             Krzysztof Krzywak                                   Jan Mazur 
 
 
Wyciąg z protokołu otrzymali: 
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 


